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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 23. 06. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová,  
Omluveni: doc. Silva Macková, MgA. Jitka Kostelníková 
 

 

I. Chod fakulty: 

 Děkan informoval o stavu vnášení údajů do databáze RIV. V této souvislosti kolegium 
projednalo potřebu posílit administrativu. Stávající složení děkanátu již neodpovídá 
objemu a množství administrativy na DIFA JAMU. Tajemník DIFA přes letní prázdniny 
promyslí možnou reorganizaci pracovní náplně současných zaměstnanců děkanátu.  

 Tajemník informoval o veřejném jednání akademických senátů JAMU a fakult, na kterém 
byl představen návrh Bílé knihy – národního programu rozvoje vzdělávání v ČR. Ze 
zasedání vzniklo prohlášení Akademického senátu, které se vyjadřuje k některým 
problematickým bodům dokumentu, týkající se zejména postavení uměleckých škol. 
Tajemník toto prohlášení přednesl na kolegiu, vedení fakulty má možnost se k tomuto 
prohlášení vyjádřit na nadcházejícím zasedání kolegia rektora. 

 Dále informoval o průběhu nátáčení ČT v prostorách DIFA ve dnech 19. - 20. 6. 2008. 
Natáčení narušilo chod fakulty (zejména v přízemí) díky neukázněnosti a bezohlednosti 
komparzistů projektu. Vedení fakulty již obdobnou spolupráci s ČT nedoporučuje, neboť 
ani finanční hledisko nebylo mimořádně výhodné. 

 Dne 19. 6. 2008 byly v ranních hodinách vykradeny prostory dílny DIFA JAMU. Policie 
ČR však pachatele dopadla a odcizené vybavení by mělo být v průběhu dneška vráceno. 
Vchod do dílen (garáží) z ulice již má nové zabezpečení.  

 Divadelní seminář proběhne v akademickém roce 2008/2009 v těchto termínech: 
14. - 15. 11. 2008 
28. - 29. 11. 2008 
12. - 13. 12. 2008 
08. - 09. 01. 2009 
Účastnický poplatek bude činit 2.500,- Kč.  

 Kolegium děkana projednalo přípravu promocí, které se budou konat dne 26. 6. 2008. 
Promoce budou konány ve třech skupinách (v 10.00, 11.15 a 12.30 hod.), z proděkanů se 
zúčastní doc. S. Macková a Mgr. Záboj. V této souvislosti kolegium projednalo návrhy na 
udělení stipendia děkana. Pedagogové jednotlivých ateliérů žádné návrhy nepodali, proto 
kolegium navrhuje udělit stipendium následujícím studentům: Petru Maškovi za 
diplomovou práci a hru „Lešení“, Karolíně Zmekové za úspěšné působení v organizačním 
týmu Mezinárodního festivalu divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008 v pozici 
zástpuce studentského koordinátora, Vítu Větrovci za režii projektu „Svatba na 
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Velkolhotecku“. Stipendium děkana ve výši 1.000,- Kč za úspěšnou reprezentaci školy na 
festivalu ZLOMVAZ v Praze studentům A. Kubátové, M. Isteníkovi a L. Jakubíkové. 

 Poslední kolegium děkana před letními prázdninami se uskuteční dne 30. června 2008 od 
12.00 hod. 

 Zápisy prvních ročníků proběhnou dne 30. 6. 2008 od 9.00 hod. Studijní plány budou 
vytištěny a dodány na děkanát do čtvrtka 26. 6. 2008. 

 Provoz budovy DIFA v období červenec až srpen bude od 8.00 do 16.00 hod. 

 Dnes proběhne schůzka ohledně předání projektové dokumentace HDL. Dokumentaci 
musí do konce tohoto týdne vedení fakulty opřipomínkovat. 

II.   Studijní záležitosti: 

 Studentka I. ročníku magisterského studia DV T. Čechová požádala o mimořádné 
stipendium jako příspěvek na cestovné v souvislosti se stáží programu Erasmus v 
zahraničí. Studentka předložila řádně vyplněnou a schválenou žádost i s přílohami. 
Kolegium děkana přiděluje studentce příspěvek ve výši 3.800,- Kč. 

 V rámci přijímacího řízení budou přijati 2 náhradníci na obor divadelní manažerství a 1 
náhradník na obor scénografie. 

 Kolegium děkana odsouhlasilo žádost studenta taneční pedagogiky M. Svobodníka z 
AMU Praha, kde má již uzavřený první ročník, o přestup na TP JAMU. Vzhledem k 
tomu, že v příštím akademickém roce nebude na TP JAMU druhý ročník, musí student 
znovu nastoupit do prvního ročníku (některé předměty mu však budou uznány - ISP). 

 Kolegium odsouhlasilo žádost studenta 3. JT P. Nečka o individuální studijní plán. 

 Student P. Maška 3. DD požádala o individuální studijní plán v souvislosti se zahraniční 
stáží v programu Erasmus. Kolegium souhlasí. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta P. Gejguše o rozložení ročníku. Žádost byla 
původně zamítnuta s ohledem na limit počtu studentů, nynější situace dovoluje vyhovět 
žádosti. 

 prof. Plešák požádal o odvolání z pozice školitele studentky doktorského studia MgA. M. 
Jansové. Žádost bude projednána na Oborové radě dne 9. září 2008. 

 Školitelé studentů doktorského studia odevzdají do 5. září 2008 hodnocení studentů. 

 Přijímací zkoušky do doktorského studia proběnou 1. 9. 2008 od 13.30 hod. (herectví a 
divadlo a výchova) a 2. 9. 2008 od 9.00 hod. (režie, dramaturgie, scénografie, divadelní 
manažerství).  
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III. Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu ESF projektů, Odborné praxe a stáže studentů 
JAMU v reálném prostředí umělecké praxe. V průběhu prázdnin se tajemník a MgA. L. 
Abou pokusí kontaktovat další partnerské instituce – v Českém rozhlase bude osloven 
přímo ředitel a Mgr. Ostrý (šéfdramaturg). 

 Děkan informoval o průběhu příprav vědecké konference Mezinárodní antropologické 
symposium. V případě, že svou účast potvrdí Patrice Pavis, bude se konat v původním 
termínu, tj. první prosincový víkend 2008. Paní E. Fischer-Lichte však zatím neodpovídá 
– zahraniční oddělení DIFA se ji pokusí opakovaně urgovat. 

 MgA. Abou informovala o přípravě festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2009, nyní se 
připravují žádosti o grant Magistrátu města Brna a International Visegrad Fund, pro 
potřeby žádosti o grant IVF připraví dopisy s oslovením partnerů. Také informovala o 
stavu vyúčtovávání letošního ročníku. 

 Dále informovala, že studentský tým zaslal první výzvu k přihlášení na festival 2009 
přednostně partnerským a vybraným školám. Druhá výzva bude rozeslána po obdržení 
odpovědí z první výzvy, nejpozději počátkem října 2008. 

IV. Různé: 

 Městská část Brno – Královo Pole vyzvala DIFA, aby se zapojila do Erbovních slavností 
konaných ve dnech 13. - 14. 9. 2008, a to aby poskytla studenty herectví. Vzhledem k 
tomu, že bude akce pořádána ve zkouškovém období, nemůže DIFA zajistit účast 
studentů. Informace však na fakultě bude zveřejněna a studenti budou mít možnost se do 
akce zapojit dobrovolně. V takovém případě pak informují vedení vedení fakulty. 

 
 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


